
  

 

 

Schriftelijke vragen VVD Schagen 
 

Agendapunt  : NVT 
 
Onderwerp : DOP Petten 
Naar aanleiding van het jaarverslag DOP Petten heeft de VVD een aantal vragen. 
 

1. Het initiatief voor de verbouw DOP Petten is reeds lang geleden ingezet. 

Waarop duurt dit zo lang? 

Wij begrijpen de vragen welke u naar aanleiding van het jaarverslag 2020 van het DOP Petten 

stelt. 

Het heeft lang geduurd omdat wij de afspraak hadden gemaakt dat beide besturen, SEBAP en 

DOP, tot een gezamenlijk plan zouden komen waarin beide partijen zich konden vinden. 

Over de verschillende plannen is in 2020 veelvuldig overleg geweest tussen de diverse 

partijen. Het is de beide besturen hierin niet gelukt om er met elkaar uit te komen. 

Wij hebben eind 2020 daarom besloten om de regie in handen te nemen zodat er een 

passende oplossing komt voor de inwoners van Petten. 

Wij hebben inmiddels een plan van aanpak, een planning en een participatieproces 

opgesteld. 

Over deze kwestie ontvangt de raad volgende week een raadsinformatiememo. 

Verder gaan wij begin februari de klankborgroep Sociaal Domein informeren over dit proces. 

2. Ondanks het aanbod van de PvdA om een bemiddelaar in te zetten heeft de wethouder dit 

afgewezen. 

Gezien de moeizame relatie van het college met veel dorpsraden is het inzetten van een 

bemiddelaar de hoogste prioriteit wanneer de communicatie niet naar tevredenheid loop. 

Waarom heeft de wethouder dit afgezegd? 

In onderling overleg is ervoor gekozen op dit moment geen bemiddelaar in te zetten. Dit 

omdat er vertrouwen is in het proces dat gelopen gaat worden met SEBAP, DOP, de 

dorpsraad en de inwoners van Petten. 

3. Is het de bedoeling om de werkzaamheden van het DOP in te perken? Zo nee, waarom staat 

dan de mogelijkheid om het DOP gebouw te verbouwen volgens SEBAP, waarbij de 

werkzaamheden van het DOP ingeperkt moeten worden op de lijst van onderzoeken? 

Het is niet de bedoeling om de  werkzaamheden van het DOP in te perken. Wij  willen een 

oplossing realiseren om te komen tot een toekomstbestendige maatschappelijke 

voorziening(en) welke zoveel mogelijk wordt gedragen door de inwoners van Petten. 

4. Wat zijn de kosten van het onderzoek? 

Deze vraag is ons niet geheel duidelijk. Wanneer u duidt op het onderzoek onder de 

inwoners van Petten zijn hier geen aanvullende middelen voor nodig. 

 

In afwachting van uw antwoorden. 
 
VVD fractie Schagen 
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